

**Nomination Application Form for Board Membership of AIG
For the period from 22/04/2025 to 21/04/2028**

نموذج طلب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة مجموعة أسترا الصناعية
للفترة من 2025/04/22م إلى 2028/04/21م

**To: The Nomination and Remuneration Committee of AIG
Greetings,**

السادة/ لجنة الترشيحات والمكافآت لشركة مجموعة أسترا الصناعية
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

With reference to the company's announcement regarding the opening of nominations for membership in the Board of Directors of Astra Industrial Group for the upcoming term, which will commence on 22/04/2025 and conclude on 21/04/2028 for a period of three years, I, the undersigned, hereby submit my application for nomination to the Board of Directors of Astra Industrial Group I have attached herewith all the required forms, documents, and information mentioned in the company's announcement published on the Saudi Stock Exchange (Tadawul).

إشارة إلى إعلان الشركة بفتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة مجموعة أسترا الصناعية للدورة القادمة والتي ستبدأ بمشيئة الله بتاريخ 2025/04/22م وتنتهي في 2028/04/21م، لمدة ثلاث سنوات، أتقدم أنا الموقع أدناه بطلب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة مجموعة أسترا الصناعية، وأرفق لكم بطيئة كافة النماذج والوثائق والبيانات التي تمت الإشارة إليها في إعلان الشركة الخاص بالترشح على موقع السوق المالية السعودية (تداول)، كما أقر بما يلي:

Furthermore, I hereby declare the following:

1. I met the conditions and criteria specified in the Board Membership Policies, Criteria, and Procedures, as well as the provisions of the Companies Law and the Corporate Governance Regulations issued by the Capital Market Authority (CMA).
2. In the event of my election to the Board of Directors, I commit to adhering to all applicable regulations, bylaws, policies, and procedures and to fulfilling my duties and responsibilities with integrity and dedication. I shall allocate sufficient time to attend the meetings of the Board of Directors and the committees of which I am a member, and I will perform my tasks with complete independence and in a manner that serves the best interests of the company.
3. I confirm that I have not been previously convicted of any act involving dishonor, breach of trust, or a violation of laws and regulations in the Kingdom of Saudi Arabia.
4. I certify the accuracy of all information and signatures provided in this nomination application and in the attached forms and documents.
5. I will provide any additional information or documents as requested by the company.

1. أتي مستوفٍ للشروط والمعايير الواردة في سياسة ومعايير وإجراءات العضوية في مجلس الإدارة، والضوابط الواردة في نظام الشركات، ولائحة حوكمة الشركات الصادرة من هيئة السوق المالية.
2. الالتزام في حال انتخابي لعضوية مجلس الإدارة بكافة الأنظمة واللوائح والضوابط والإجراءات والسياسات المعمول بها والقيام بواجباتي ومسؤولياتي بإخلاص وأمانة، وأن أخصص الوقت الكافي لحضور اجتماعات مجلس الإدارة واللجان التي أكون عضواً فيها، وأن أؤدي مهامي باستقلالية تامة وبما يحقق مصالح الشركة.
3. لم تسبق إدائتي بعملٍ مُخلٍ بالشرف أو الأمانة أو مخالف للأنظمة واللوائح في المملكة العربية السعودية.
4. صحة المعلومات والتوقعات الواردة في طلب الترشح هذا وفي كافة النماذج والوثائق المرفقة به.
5. توفير أي معلومات أو مستندات إضافية أخرى بناء على طلب الشركة.

I also acknowledge that all information submitted in this nomination application will be reviewed and verified in accordance with the requirements, policies, standards, and eligibility criteria published alongside the nomination announcement, and in compliance with relevant laws, regulations, and directives issued by the regulatory authorities.

كما أنني على علم بأنه سيتم مراجعة كافة المعلومات الواردة في طلب الترشح والتحقق منها على ضوء المتطلبات والسياسات والمعايير والشروط المعتمدة والمنشورة مع الإعلان وبما يتوافق مع الأنظمة واللوائح ذات العلاقة وما تقرره الهيئة من متطلبات.

Kind Regards,

وتقبلوا فائق التحية،،

Candidate for membership of Board of Directors	المرشح لعضوية مجلس الإدارة
Full Name:	الأسم الرباعي:
ID Number:	رقم الهوية:
Contact Number:	رقم التواصل:
Email Address:	البريد الإلكتروني:
Type of Nomination:	طبيعة الترشح:
<input type="checkbox"/> As Shareholder, number of shares:	<input type="checkbox"/> مرشح بصفته مساهم. عدد الأسهم:
<input type="checkbox"/> By Shareholder, Name:, number of shares:	<input type="checkbox"/> مرشح من قبل مساهم، وأسمه:, عدد الأسهم:
Date:	التاريخ:
Signature:	التوقيع: